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 חסרים: 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 עמית כהן  
 אסתי זיסמן 

 מנכ"ל 
 גזברית 

 יועץ משפטי  מאיה קורין 
 דוברת   פז בן דוד  

  
 ורטל א אורי הייטנר  

 אלוני הבשן  לוי טל  
 אליעד  זיסמן דקלה  

 אלרום  אלה שלומקוביץ  
   אפיק יובל בראל 

 גבעת יואב  שנבור שרון  
 גשור  ניסן רמי 

 חד נס   אבוטבול אהד  
 יונתן  שה לבן יעקב יצחק   

 כנף אריק בן מאיר 
 כפר חרוב  שחר מרקוביץ  

 מבוא חמה   חזי שהרבני 
 מעלה גמלא  גלעד גליקמן  
 מרום גולן  ארי גולנדסקי 

 נאות גולן   מיכל כהן דורון 
 נוב  אורי מרגלית  

 קדמת צבי   יותם אלון 
 עין זיון  יוסף דליה 
 קלע אלון  גאון רונן  

 קשת  דוד נוביק  
 רמות   סיבוני בנימיני הדס  

 הנשיא רמת  אליק גולדברג  
 רמת מגשימים   גולן מרים  
 ראש מועצה  אורי קלנר 

  
  
 
 
 

 

 אבני איתן  עקיבא טורנהיים 
 אניעם  שמוליק חזן 

 אודם בועז רפפורט  
 בני יהודה   רני רייכין  

 חספין  דוד אינגלמייר 
 מיצר מורן קורן  

 נווה אט"יב   נוה רפאל בנימין  
 נטור  אוליאל רוית  

 שעל   ברוך כהן   
  
  



 

  

 
 

 להלן סדר יום ישיבת המליאה : 

 . ראש המועצה דיווח .1

 יוצג ע"י רו"ח אלון מררי.  – 2025דיון ואישור תקציב   .2

 
 
 
 

 ראש המועצה:  דיווח. 1
 

 אורי נתן סקירה ועדכון המצב הבטחוני, והשפעה על הגולן.
       
 החלטות ממשלה:       

  הזמן, אך לא לבין בפועל הקליטה  כמות שבין  הקשר את רצינו שינוי של נספח א', לנתק  -   864החלטת ממשלה 
 שינוי בגלל הזמן. לעשות הצלחנו
  כפר עבור  שקל מיליון 4,  ארגוני  מבנהעבור  האוצר משרדו  הפנים  משרדמ מיליון  5 ,מתוכםמלש"ח  15קבלנו  

 . גליל נגב משרד דרך סטודנטים
 

 מה עם מרכיבי ביטחון ?  חזי שהרבני :
 

סיימנו , ישוביםי ב מתקדמים  אנחנו  , ביטחון מרכיבי  םשרוב, שקל מיליון 77- ב העורף  פיקודפתוחים ב  אורי קלנר:
 . ועוד רבים  רום, אלהבשן אלוני, קשת, גמלא מעלהב
 

מבטלת את  הסינון  החלטה שהתקבלה מתוך רצון לקיים שוויוניות בקליטה אך  -רשות מקרקעי ישראל  86החלטה 

 , כרגע אי אפשר להגיש תיקים לרמ"י.  המאבק הוא על צביון הישוב הכפרי בישראל .של הישוב
 

 ?)גר בעמידר ומתקדם( מי שמשפר דיור אורי מרגלית:
 

 לא בטוח שיש לו עדיפות, אירוע בעייתי כרגע.  אורי קלנר:
 

 ? מה קורה עם יישובים חדשים בהחלטה אורי הייטנר:
 

 אורי קלנר:  
. ממשלה  תוהחלט   3 לא אם לפחות  ממשלה החלטות שתי מצריך   חדש יישוב להקים כדי בהחלטת ממשלה תהליךה

, דרום הגולן אותר הגולן  ולצפון הגולן  לדרום  המלצות, חדשים  ליישוביםי מקומות  נ, לאתר שעברה ראשונההחלטה 
 . עגבניה  צומתל סמוך  הנשיא רמת ליד  מול תל סאקי. צפון הגולן 

  שלא להקים ישוב כל כך גדול ולאפשר קליטה יעילה לקהילות לכן התעקשות מול רמ"י  משפחות 2000 -ל  האישור
 במועצה אזורית גולן.   ההתיישבות את קז לח וצריך תושבים 5,000בצפון הגולן יש  

 
 ? האם השתנתה ציבורית, האם עדיין מתנגד כמועצה לגודל הישובים ?מה העמדה שלך אריק בן מאיר:

 
 נקיים במליאה דיון מעמיק על הנושא.   אורי קלנר:

משפחות, והאיתור הצפוני באזור צומת  450-עקרונית הזזנו את הישוב הדרומי לאזור קשת, אלב"ש והקטנו אותו ל
 משפחות.    450עגבניה וגם  

 
 
 
 
 
 



 

  

 
 

 דליה יוסף:

 

 כבר בשנה הבאה.  תיכון דתי עם קצרין  מתהק חינוך : .1
 הקמה של בי"ס לחינוך מיוחד עם קצרין ביחד עם משרד החינוך. 

 

המועצה לוקחת אחריות מלאה על הגיל הרך. לאור המצב אליו נקלעה היחידה, הוחלט לצאת  התפתחות הילד:  .2
ותספק שירותים לכל מבוטחי הקופות.     למכרז התקשרות עם קופ"ח שתיקח אחריות על התפתחות הילד  

 במקביל להקים מרכז לגיל הרך שירחיב את השירותים לגיל הרך, משפחות וצוותים מקצועיים. 

, חוסר יציבות לאורך זמן, דניאל מנהל מרכז קהילתי לא ממשיך איתנו, כרגע  המרכז קהילתי : נמצאים בטלטל .3
 ביחד עם החברה למתנס"ים מנסים ליציב, הוכנס יועץ ארגוני.  שמרית ממלאת את המקום, 

 
 האם יש לנו נשירה סמויה של תלמידים, רשומים בבית ספר ולא מגיעים.  אלה שלומקוביץ:

 
 רואים את השפעה של המלחמה, כרגע אין מיפוי, עובדים על מיפוי.   דליה יוסף:

 
 מה לגבי הסעות חוגים?חזי שהרבני: 

 
   לומדים את הנושא.ואחד הדברים שאנחנו בבעיה, כרגע אורי קלנר: 

 
 כרגע אין תקציב להסעות ולא ניתן להפעיל הסעות לחוגים. דליה יוסף: 

 
 מה היעד ? אריק בין מאיר: 

 
 , הכנת תוכנית מצוינות וחוגים.1/9/2025תאריך היעד הוא דליה יוסף: 

 
 לתי והוא יבנה את התוכנית. ייעקב שה לבן, מרכז את מרכז קה אורי קלנר: 

 
 חשוב לי להיכנס כנציג מליאה בגלל החוגים, אין ספורט בצפון.  יותם בן צבי: 

 .גם בעמק ההורים מסיעים את הילדים לחוגים, לא צריך הסעות, צריך להשקיע במאמנים, במתקנים ולא בהסעות
 

 מסכים איתך, צריך למצוא מקורות תקציב לנושא.אריק בן מאיר: 
 

 נקיים דיון מעמיק במליאה. אורי קלנר:      
 

 יעקב שה לבן: 
 
 . מיליון ש"ח בכסף ובשווה כסף 18מעל תרומות ו נ גיס .1

 
פניות של יזמים, הוקם צוות היגוי עם החכ"ל לזהות חסמים בעסקים,   96מעל  -מינהלת קידום יזמות ועסקים  .2

 תמיכה ביזמים חדשים, פתיחת אזורי תעשיה ותעסוקה.  

 עם נתיבי ישראל, קיצור הדרך מצומת נשות למחניים.  91מקדמים ביצוע תכנון כביש  אורי קלנר:     
 

 , שתהיה חסרה לי במעגל האישי  ולהיפרד מדליה בתור סגנית באופן אישי לפני שעוברים לסעיף הבא, אני רוצה להודות     
 .  והמקצועי, אשת מקצוע, דמות מקצועית ציבורית    
 תודה ענקית על הכל.      
 

 
 



 

  

 
 

 2025דיון ואישור תקציב  .2

 
 לאישור ההנהלה ועכשיו לאישור המליאה.   הכנת התקציב עברה דיונים עם ועדת הכספים והובאה  :אורי קלנר

 
 . לש"חא  218,551   - 2025לשנת   מועצה אזורית גולןהציג את תקציב  רו"ח אלון מררי

 
 כחבר מליאה סומך על מי שהכין את התקציב, זה הצבעת אמון בכם.  ניסן רמי )ניסקה(:

 
שמח שהתקציב מאוזן אך לא מרוצה, צריך לשפר בעוד הרבה סעיפים, צריך שהמועצה תהיה יציבה, היה   אורי קלנר:
 מלש"ח והצלחנו לעצור את הגירעון.   16גירעון של  

 
 
 

 החלטה:
 . כפי שהוצג בפניה לש"חא   218,551, בגובה  2025 המועצה לשנת מליאת המועצה מאשרת את תקציב

 חברים.   24מתוך  1, נמנע  0חברים, נגד  23בעד 
 
 
 

 
 
 
 
 

 הישיבה ננעלה        

 אורי קלנר          

 ראש המועצה        


